
立法會房屋事務委員會主席 

 

領展拆售李鄭屋商場扶手電梯 

 

主席你好，我是居住李鄭屋邨廿幾年街坊，由入伙開始就睇住商場扶手電梯一

直有上無落，好唔方便。 

 

我唔明白房署點解當年興建李鄭屋時，唔起埋下行電梯，然後一班官僚拖拖

拖！最後 2005年將商場賣比領展，我以為私人機構會容易處理問題，點知都天

下烏鴉一樣黑，領展年年加租，又趕走郵局，電梯唔起，十惡不赦。 

 

一路以來，起電梯都係只聞樓梯響，係老人家扑親既骨頭響！好彩，我地條邨

剛剛有新業主入場，等左廿幾年終於會起番條電梯，等我同班老人記就唔使日

日人提心調膽。 

 

所以阿叔話你知，有新業主未必唔好，視乎人地做唔做野！ 
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